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I"SPRAWO~D~IE -KOMISJ~ SPRAW OBYWATELSKICH I P O R Z ~ D K U  PUBLICZNEGO 
Z PRACY ZA OKRES GRUDZIEN 2014- GRUDZIEN 2015 ROK. 

Komisja w sktadzie: 
1. Wojciech tyszkiewicz - Przewodniczqcy komisji; 
2. Renata Urbaniak - Z- ca Przewodnicz;~cego komisji; 
3. Jacek Banecki; 
4. Zdzistaw Duda; 
5. Stanistaw Ferenc; 
6. Zdzistawa Gorska; 
7. Tomasz Karolcza k; 
8. Tadeusz Kmiecik; 
9. Zbigniew Nowak; 
10. Lech Sur6wka; 
1l.Lucyna ~wis t ;  
12.Ryszard Wojcik. 

Gtownym celem dziatania komisji byto polepszenie iycia mieszkancow 
Ktodzka w obszarze zainteresowania komisji. 

Zagadnienia posiedzen komisji to miedzy innymi; ocena bezpieczenstwa mieszkalicow 
w czasie wystqpienia sytuacji kryzysowych, przeciwdziatania przestepstw powszechnych, 
ocena bezpieczenstwa komunikacyjnego; poprawienie czystoici w mieicie oraz 
udoskonalenie sktadowania i wywozu odpadow komunalnych. Pomoc oraz biezqce 
rozwiqzywanie problemow mieszkancow naszego miasta. 

Komisja w okresie sprawozdawczym odbyta 14 posiedzen, na ktorych przedstawiono 
dwie prezentacje dotyczqce nowoczesnych systemow kompleksowej identyfikacji pojazdow 
oraz prezentacji nowoczesnych systemow sktadowania odpadow komunalnych. 
Zapoznano sie z celami i zadaniami Organizacji Obywatelskich na rzecz Partnerstwa 
i AktywnoSci Spotecznej w Ktodzku ,, Porozumienie Spoteczne". 
Zapoznano sic i przyjqto uchwatq Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania 
Problemow Alkoholowych oraz przeciwdziatania Narkomanii w 2015 roku. Zapoznano sie ze 
sprawozdaniami z dziatalnoSci za 2014 rok oraz planami i kierunkami dziatan na 2015 rok; 
lnspektora BHP; Zespotu Zarzqdzania Kryzysowego i Obrony Cywilnej; Oirodka Pomocy 
Spotecznej; Wydziatu Spraw Obywatelskich UM Ktodzka; Straiy Miejskiej w Ktodzku. 
Zapoznano sie z funkcjonowaniem, problemami i propozycjami Panstwowej Powiatowej 
Strazy Pozarnej w Ktodzku. 

Dokonano analiz wnioskow i sugestii mieszkancow oraz radnych Ktodzka w sprawie 
znakow drogowych. Wnioski przestano do rozpatrzenia wg kornpetencji. 



Na forum komisji, dokonano ocen przygotowania miasta do okresow zimowych, letnich oraz 
sezonu turystycznego. Systematycznie analizowano sprawozdania Straiy Miejskiej 
z wykonywanych czynnoici na terenie odpowiedzialnoici. 
Dogtqbna analiza utrzymania czystoici miasta i wypracowanie wielu wnioskow 
w konsekwencji doprowadzito do opracowania przez UM nowych uchwat;- w sprawie 
regulaminu utrzymania w czystoici i porzqdku na terenie Gminy Miasta Ktodzka; 
- w sprawie szczegotowego sposobu i zakresu iwiadczenia usiug w zakresie odbioru 
odpadow komunalnych. 

Analiza przygotowania, wyposazenia oraz funkcjonowania Zespotu Zarzqdzania 
Kryzysowego i Obrony Cywilnej nie pozwala komisji na jednoznaczne stwierdzenie, ze Zespot 
a zatem i Miejskie Centrum Zarzqdzania Kryzysowego jest dobrze przygotowany do realizacji 
zadari kryzysowych. Jest t o  wynikiem niezrozumiatych dla komisji zachowan pracownikow tej 
komorki, z jednej strony wykazujqcych istotne braki w wyposazeniu z drugiej nie 
wykorzystujqcych przydzielonych funduszy: np. 20 listopada 2015 roku, opiniowanie budietu 
na 2016 rok, komisja podejmuje siq wygenerowania funduszy na uzupetnienie wykazanych 
potrzeb/ brakdw / dowiaduje siq od Pani skarbnik, ze trudno przydzielad wiqksze pieniqdze 
komorce ktora na dzien dzisiejszy / 20 listopada / nie wykonata przydzielonego funduszu na 
2015 rok / zero wykonania /. Komisja przyznata racje Pani skarbnik i odstqpita od w/w 
zamiaru. Osoba odpowiedzialna stwierdziia, ze nie jest konieczne uzupetnianie wykazanych 
brakow, to wszystko mozna pozyczyd, w razie potrzeby, od innych gmin. I co do tego komisja 
t e i  ma powazne wqtpliwoici. 

W systemie powiadamiania i alarmowania; niezrozumiaty brak informowania mieszkaricow 
o zagrozeniach ISMS/, ponowne uruchamianie trwa juz rok; system alarmowania syreny; 
cytat z wykazu potrzeb ,,potrzeba zakupu i podtqczenia do systemu 5 nowych syren 
i modernizacja 4 istniejqcych". Pracownice Zespotu twierdzq, ze system obecnie dziatajqcych 
4 syren jest sprawny, ale nie ma opracowanej symulacji zasiqgu styszalnoici. 01.09. 2915 
roku w czasie uruchomienia syren ograniczono siq jedynie do stwierdzenia, ze dziatajg bez 
okrejlenia w jakich miejscach miasta sq styszalne b. dobrze, dobrze, dostatecznie lub sq nie 
styszalne. Takie podejicie do tematu jest co najmniej nie stosowne i nie zrozumiate. 
W zwiqzku z tym, ze jest to jedna z najwazniejszych komorek stanowiqcych o 
bezpieczeristwie mieszkancow, podlegta bezpoirednio pod Burmistrza, komisja wnioskuje 
aby Burmistrz osobiicie kierowat pracami tego zespotu. 
Ponadto, komisja analizowata i opiniowata kilka uchwat, wypracowata wiele wnioskow, 
miqdzy innymi na wniosek komisji o wspolne wystqpienie Burmistrza i Starosty Powiatu 
Ktodzkiego do Ministra !kodowiska oraz Dyrektora RZGW we Wroctawiu w sprawie 
oczyszczenia koryta rzeki Nysa z naniesionego zwiru i kamieni. Otrzymano odpowiedzi od 
w/w adresatow. 

Dziqkujq cztonkom komisji za dyscyplinq, aktywne i merytoryczne uczestnictwo podczas 
posiedzeri. Szczegolne podziekowania kieruje do Zastqpcy Burmistrza Pana Wiestawa Tracza, 
za uczestnictwo we wszystkich posiedzeniach komisji oraz pomoc w rozwiqzywaniu 
nurtujqcych nas problemow. 
Dziqkujq takze; Panu Komendantowi Strazy Miejskiej Piotrowi Wystqpskiemu, za 
dyspozycyjnoii oraz profesjonalne wyjainianie zagadnien bezpieczenstwa i porzqdku 
publicznego. Pani Jolancie Leszko Dyrektor OPS, za zaangazowanie i profesjonalizm 
w rozwiqzywaniu problematyki ubostwa w mieicie. 

Przewodniczqcy Komisji 
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